I* I Fisheries and Oceans Péches et Océans
Canada Canada

Materil and Procurement Services / Services du matériel et des acquisitions
200 Kent Street / 200 rue Kent
Ottawa, ON,
K1A OE6
30004442
04 March / mars 2024

Subject/ Object: Development of technical Standards and Codes of Practice applied to the
implementation of projects in and around water. / Elaboration de normes techniques et
de codes de pratique a appliquer a la mise en ceuvre de projets réalisés dans I'eau et a
proximité.
ADDENDUM #3 / ADDENDA N° 3

Further to the above-mentioned Request for Standing Offer, this Addendum (#003) is hereby issued.
Pour faire suite a la demande d'offre a commandes susmentionnée, le présent addenda NO 003 est émis.

Questions and Answers

Q1: We respectfully request an extension of the submission deadline to March 22m, 2024,

A2: Unfortunately, the deadline can not extend be extended. The deadline for submission is March 8,
2024 at 2 PM (EST).

questions et réponses

Q1: Nous demandons respectueusement une prolongation du délai de soumission jusqu'au 22 mars
2024.
R1: Malheureusement, le délai ne peut pas étre prolongé. Le délai de soumission est le 8 mars 2024

a 14 heures (heure de I'Est).

All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged.
Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées.



